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Ženski spol

posebnosti:
í. vrivanje samoglasnika v rodilniku množine:
- tekma - tekem (enako: iskra, sablja, žemlja, Jasna .,,)

- ladja - ladij (enako: zarja,Kalja, Dala..,)
2. podaljšava z 4t-:
- mati - matere * materi - mater- o materi -zmaterjo... (enako:hči)

3. samostalniki na -ev:

-cerkev-cerkve-cerkvi -cerkev-ocerkvi -scerkvijo(enako: prireditev,podelitev,otvoritev,
bukev, breskev, trgatev .,.)

4. končnica -0 al| -á v rodilniku množine:
* žella - želj/željá (enako: žena,želja, cerkev, solza, gora, meja, voda ...)

5. samostalnik gospa: gospá- gospé - gospé - gospó - ogospé -zgospó
gospé - gospá - gospéma - gospé - o gospéh - z gospéma
gospé * gospá - gospém - gospé - o gospéh - z gospémi

6. ženski priimki se ne sklanjajo:
- Anka Novak - Anke Novak - Anki Novak .,.

- izjema so priimki na-a/-ovai lvana Kobilca - lvane Kobilca/Kobilce - lvani Kobilca/Kobilci .,.;Zofka
Kveder Jelovškova - Zoíke Kvede r Je lovškove - Zofki Kveder Je lovškovi .,,

7. samostalniki s končnico -0 e. ženska sklanjatev):
- miš, stvar, skrivnost; pesem ru^J"vJď,

" samostalniki z neobstojnim polglasnikom v končnici dobijo samoglasnik -i: pesem - s pesmijo, (s) pesmima, s pesmimi

8. končnica -a v vseh sklonih:
- Karmen - Karmen - Karmen ,.. (enako: mami, lnes..,)

9. samostalniki, ki se sklanjaio kot pridevniki:
- dežurna - dežurne - dežurni .., (enako: Kitajska, Češka...)
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